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JEGYZŐKÖNYV 

A Magyar Floorball Szakszövetség elnökségi üléséről 

Dátum: 2022. december 08. 19 óra 00 perc 

Helyszín: A Magyar Sport Háza (1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3.) 207-es iroda 

Résztvevők: 

MFSZ képviseletében: Kiss László elnök, Lánczi András elnökségi tag, Rácz László elnökségi 

tag, Liebe György Ellenőrző Testület elnök, Németh Richárd főtitkár 

 

Meghívottak: Varsányi Zsuzsanna Phoenix FSE elnök, Kállai Márk felnőtt női szövetségi 

kapitány, Csordás Tamás U19 férfi szövetségi kapitány, Vígh László U19 férfi stáb tag 

 

Vendégként: Patai Gergely MFSZ sajtóreferens 

 

Kiss László köszöntötte a megjelenteket és megnyitotta az elnökségi ülést. 

Pár mondatban összefoglalta az elnökségi ülés napirendjét, milyen teendők, feladatok várnak 

az elnökségre.  

 

Határozatképesség megállapítása: 

Az elnökségi ülés határozatképességéhez arra van szükség, hogy az elnökségi tagok 50 % +1 

fővel képviseltessék magukat. 4 elnökségi tagból 3-an jelen voltak, így Kiss László elnök úr 

megállapította, hogy a szakszövetség elnökségi ülése határozatképes. 

 

Az elnökség tagjai egyhangúan elfogadták Kiss Lászlót levezető elnöknek. Jegyzőkönyv 

vezetői feladattal Németh Richárd főtitkárt bízták meg, míg jegyzőkönyv hitelesítőnek Rácz 

Lászlót és Liebe Györgyöt választották meg. Mindenki elfogadta a megbízatást, az elnökségi 

tagok is egyhangúan megszavazták a jelölteket. 

 

Kiss László ismertette az elnökségi ülés napirendi pontjait, amit mindenki előzetesen írásban 

megkapott. Megkérdezte, van-e valakinek további napirendi pontra javaslata. 

Javasolta 2. napirendi pontnak a 2023-as elnökségi ülésterv elfogadását plusz napirendi 

pontnak, így az ezt következő napirendi pontok további sorrendje egyel tolódik. 

 

További javaslat nem érkezett, ezért a napirendi pontokat sorrend módosítási javaslattal 

terjesztette fel szavazásra. 

 

EÜ-2022/12.08/1. számú határozat: 

Az elnökségi tagok egyhangúan elfogadták az új napirendi ponttal bővülő, ezáltal új 

sorrendben módosult elnökségi ülés napirendi pontjait. 
 

 Szavazás: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 
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1. napirendi pont: 

Tájékoztató az előző elnökségi ülés óta történt fontosabb ügyekről  

 Előadó: Németh Richárd főtitkár      

 (szóbeli előterjesztés) 

 

Németh Richárd elmondta, hogy új egyesület (Balassagyarmat SC) kérvényezte tagfelvételét 

az MFSZ-be, ezzel 12-re emelkedhet tagszervezeteink száma. A tagfelvételről külön napirendi 

pontban dönt majd az elnökség. NVSZ-től sikerült többlettámogatást szerezni, ami nagyban 

segíti a válogatott csapataink felkészülését és tartozásaink rendezését. Elnök úrral közösen részt 

vettek az NVSZ évzáró ünnepségén, ahol pozitív információkkal gazdagodtak, ugyanis a 2023-

ban nagyobb állami keret jut majd a nem olimpia sportágak számára, mint a 2022-es évben. 

Balogh Norbert elnökségi tag és a Játékvezetői Testület elnöke novemberben lemondott 

tisztségeiről. Amíg a JT elnöki tisztsége nem oldódik meg, addig Németh Richárd gondoskodik 

az alapvető feladatok ellátásáról, a játékvezető küldésről. 

 

Az elmondottakhoz nem érkezett hozzászólás. A tájékoztatót egyhangúan elfogadták 3 igen 

szavazattal. 
 
 

2. napirendi pont: 

MFSZ 2023-as elnökségi ülésterv elfogadása 

  Előadó: Kiss László elnök 

   (írásos előterjesztés) 

 

Kiss László pár mondatban ismertette az előre kiküldött 2023-as üléstervet. Elmondta, hogy 5 

ülést tervez a jövő évben, aminek az első időpontja február 1. (szerda). Ismertette az előre 

megtervezett napirendi pontokat is, amikkel mindenki egyetértett és elfogadott. 

 

EÜ-2022/12.08/2. számú határozat: 

Az MFSZ elnöksége egyhangúan elfogadta a szövetség 2023. évi elnökségi üléstervét. 
 

 Szavazás: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat az MFSZ 2023. évi munkatervére 

 Előadó: Kiss László elnök 

   (írásos előterjesztés) 

 

Kiss László ismertette a 2023. évi MFSZ munkatervével kapcsolatos fontosabb alapeleket. 

Elmondta a gondolatait, milyen célokat tűzött ki, miket kell megvalósítani a magasabb sikerek 

eléréséért. Rengeteg feladatot belevett a munkatervbe, amiket összefoglalva osztott meg a 

jelenlévőkkel. Mindenki egyetértett a feladatokkal, célokkal, összeségében pozitívan állnak a 

2023-as évhez. 

 

EÜ-2022/12.08/3. számú határozat: 

Az MFSZ elnöksége egyhangúan elfogadta a szövetség 2023. évi munkatervét. 
 

 Szavazás: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 
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4. napirendi pont: 

Javaslat a 2022. év játékosaira 

 Előadó: Németh Richárd főtitkár 

   (szóbeli előterjesztés) 

 

Németh Richárd elmondta, hogy az MTI Sportszerkesztősége megkereste az összes sportági 

szövetséget, kérve az év játékosainak megnevezését. Az elnökségi tagok nyíltan megtárgyalták, 

hogy kit tartanak a legalkalmasabbnak és ezt követően született meg az alábbi döntés. 

Javaslat: 

2022. év női játékosa: Lelovics Nóra (SZPK) 

2022. év férfi játékosa: Diószeghi Levente (Dunai Krokodilok SE) 

 

EÜ-2022/12.08/4. számú határozat: 

Az elnökségi tagok elfogadták Lelovics Nórát női mezőnyben és Diószeghi Leventét 

férfi mezőnyben az MFSZ 2022. év játékosainak.  
 

 Szavazás: 2 igen, 0 nem, 1 tartózkodott (Rácz László) 

 

5. napirendi pont: 

Tájékoztató a női felnőtt és U19 fiú válogatott felkészüléséről 

 Előadó: Kállai Márk (női csapat szövetségi kapitánya)  

   Csordás Tamás (U19 fiú csapat szövetségi kapitánya) 

    (szóbeli előterjesztés) 

 

Kállai Márk elmondta, hogy az előző elnökségi ülés óta 2 összetartása volt a csapatnak, egy 3 

csapatos nemzetközi tornán vettek részt Olaszországban, ahol mind a kettő mérkőzésüket 

győzelemmel zárták, így az első helyet szerezték meg. Következő összetartásuk egy 4 napos 

edzéssorozat lesz, ahol minden nap különböző férfi csapatok ellen mérkőznek meg, ezzel is 

készülve a selejtezőre. Folyamatos terheléshez való hozzászokás, majd január első hétvégéjén 

még egy összetartás szerepel a selejtezőhöz vezető úton. Egy stáb taggal bővült a keret, Liebe 

György személyével, aki a felnőtt válogatott edzőjének lett felkérve és örömmel vállalta ezt a 

tisztséget. 

 

Csordás Tamás tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a srácok folyamatosan készülnek a selejtezőre, 

sűrű edzések, edzőmeccsek budapesti csapatokkal szerepel a programban. Az év utolsó 

összetartása decemberben lesz, majd ezt követi a selejtezőig a legutolsó összetartás, amire 

január 15-én kerül sor. 

 

Az elnökség és a jelenlévők elfogadták mind a kettő szóbeli előterjesztést és nem tettek fel 

kérdéseket, egyhangúan elfogadtak a tájékoztatókat. 

 

Szavazás: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 

 

 

6. napirendi pont: 

Javaslat a szövetség sajtó és média tevékenységének fejlesztésére 

 Előadó: Lánczi András Média elnök    

    (írásos előterjesztés) 
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Lánczi András elmondta, hogy nem sikerült elkészítenie az írásos előterjesztést, ezért szóban 

beszámolt arról, hogy több mint 10 ember jelentkezett különböző elképzelésekkel, ami mind 

pozitív irányba vinné a szövetséget.  

Az elnökségi tagok nem szavaztak a javaslatról, a napirendi pont megtárgyalását a következő 

ülésre helyezték át. 

 

7. napirendi pont: 

Tájékoztató a 2023. évi pályázati és állami támogatási lehetőségekről 

 Előadó: Németh Richárd főtitkár 

    (szóbeli előterjesztés) 

 

Németh Richárd elmondta, ami információk eddig eljutottak az MFSZ felé, hogy a Honvédelmi 

Minisztérium a 2023-as évre durván a duplájával tudja támogatni a nem olimpiai 

sportszervezeteket, működési célra és emellett sportágfejlesztés célra külön 200 millió Ft kerül 

szétosztásra. Bízunk abban, hogy az NVSZ-től a 2023-ban is sikerült támogatást szerezni, ami 

szintén, mint minden támogatás, előre, pozitív irányba viszi a floorball sportág hazai helyzetét. 

 

Az elnökség egyhangúan elfogadta a szóbeli tájékoztatót és a megjelentekkel együtt nem tettek 

fel kérdéseket. 

 

 Szavazás: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 
 
 

8. napirendi pont: 

Tájékoztató az utánpótlás, a regionális bajnokság és a diákolimpia szervezésének 

aktuális állapotáról 

 Előadó: Pavelka Zoltán UB elnök 

   (szóbeli előterjesztés) 
 

Pavelka Zoltán egyéb okok miatt nem tudott jelen lenni az ülésen, ezért a következő elnökségi 

ülés napirendi pontjaiba kerül felvételre az előterjesztése. 

 

 

9. napirendi pont: 

Tájékoztató a szövetség aktuális pénzügyi helyzetéről 

 Előadó: Németh Richárd főtitkár 

   (szóbeli előterjesztés) 

 

Németh Richárd ismertette, hogy a Sportállamtitkárság elfogadta az U19-es női válogatott 

kapcsán benyújtott támogatás kérelmet, és az összeg idei évben kiutalásra fog kerülni, amivel 

rendezni tudja a szövetség az IFF felé meglevő tartozásokat. Összességében pénzügyileg 

pozitívan fogja zárni az évet az MFSZ a támogatások által, amikből rendezni tudja az összes 

fennálló adósságát. A kintlévőség egyre kevesebb, a tagszervezetek is rendszeresen rendezik a 

számláikat. Az aktuális helyzetet nézve az U19-es fiú válogatottat érint durván 500.000 Ft bent 

lévő összeg, ami az adományokból maradt fent, de még nem lett kifizetve a selejtező 

szállásdíjuk második fele. 

 

Az elnökség egyhangúan elfogadta a szóbeli beszámolót és a megjelentekkel együtt nem tettek 

fel kérdéseket. 
 

 Szavazás: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 



 Magyar H - 1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3 Tel: +36-30-7091803 

 Floorball Adószám: 18250671-1-42 honlap: www.hunfloorball.hu 

Szakszövetség Erste: 11600006-00000000-41595084 e-mail: floorball@hunfloorball.hu 
 

 ______________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________  

 

 

MFSZ 2022. december 08-i elnökségi ülés jegyzőkönyve ____________________________________________________________________________________________________________________________________  
 

 

10. napirendi pont: 

Javaslat a férfiválogatott szövetségi kapitányi pozícióra kiírandó pályázatra 

 Előadó: Németh Richárd főtitkár 

   (írásos előterjesztés) 

 

Németh Richárd ismertette az előre kiküldött férfiválogatott szövetségi kapitányi pozícióra 

kiírandó pályázatot. Az elkészült tervezetre nem érkezett módosító javaslat. 

         

EÜ-2022/12.08/5. számú határozat: 

Az elnökségi tagok egyhangúan elfogadták az MFSZ javaslatát a férfiválogatott 

szövetségi kapitányi pozícióra kiírandó pályázatára.  
 

 Szavazás: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 

 

 

11. napirendi pont: 

 Az U19 női válogatott szövetségi kapitány megválasztása 

  Előadó: Németh Richárd főtitkár 

    (szóbeli előterjesztés) 

 

Németh Richárd elmondta, hogy a pályázat beküldésének határidőjéig egy pályázat érkezett, 

Varsányi Zsuzsannától, a Phoenix FSE elnökétől, aki női csapatuk vezetőedzője. 

Bemutatkozását követően mindenki egyetértett az álláspontjaival, elképzeléseivel a jövőre 

nézve, ezért az elnökség egyhangúan elfogadta a pályázatát. 

 

EÜ-2022/12.08/6. számú határozat: 

Az elnökség egyhangúan elfogadta Varsányi Zsuzsannát az U19 női válogatott 

szövetségi kapitányának U19 Női Világbajnoki selejtezőig szóló kinevezését, amely 

sikeres kvalifikáció esetén a korosztályos Világbajnokság befejezéséig 

automatikusan meghosszabbodik.   
 

 Szavazás: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 

 

12. napirendi pont: 

 Személyi kérdések 

  Előadó: Kiss László elnök 

    (szóbeli előterjesztés) 

 

Kiss László elmondta, hogy Balogh Norbert JT elnöki tisztségről történt lemondása miatt került 

a napirendi pontok közé ennek megbeszélése. Nem érkezett jelölés Játékvezetői Testületi 

elnöknek, ezért nem szavaztak erről. 
 

 

13. napirendi pont: 

 Tagegyesület felvételi kérelem elbírálása 

  Előadó: Németh Richárd főtitkár 

    (szóbeli előterjesztés) 

 

Németh Richárd elmondta, hogy a szezon kezdést követően a Balassagyarmati SC vezetője 

megkereste az MFSZ-t, hogy indulni szeretnének 2 utánpótlás bajnokságban.   
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Kellő információt átadva az egyesület minden szükséges dokumentumot benyújtott az MFSZ 

részére a tagfelvételhez, egyúttal befizették az éves tagdíjat, nevezési díjakat és 

versenyengedély díj, rendben voltak minden téren.  

 

Az elmondottak alapján az elnökség egyhangúan elfogadta a Balassagyarmati SC tagfelvételi 

kérelmét az MFSZ-be. 

 

EÜ-2022/12.08/7. számú határozat: 

Az elnökség egyhangúan elfogadta a Balassagyarmati SC tagfelvételi kérelmét az 

MFSZ tagszervezetei közé. 
 

 Szavazás: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodott 

 

14. napirendi pont: 

 Egyebek 

 

Egyedül Kiss László szólalt fel a floorball edzőképzéssel kapcsolatban, ami 2023-ban fog 

indulni a Testnevelési Egyetemen. Elmondta, hogy ezen kívül, lehetne akár 1 hetes 

tanfolyamokat szervezni, ahol külföldi szakember vezethetné az oktatásokat délelőtt és 

délutánonként. Pozitívan fogadták a jelenlévők az ötletet és abban maradtak, hogy elkezdik a 

2023-as évben ennek a kifejlesztését. Szavazás nem történt ennél a napirendi pontnál. 

 

 

Kiss László az utolsó napirendi pont megbeszélése után megkérdezte az elnökséget, van-e 

valakinek egyéb más közérdekű bejelentése, de nem érkezett új hozzászólás. 

 

 

Kiss László megköszönte mindenkinek a részvételt, majd 22 óra 00 perckor berekesztette az 

elnökségi ülést. 

 

 

kmf. 

 

 

Kiss László 

Levezető elnök 

 

 

 

    Németh Richárd                                    Rácz László                                   Liebe György 

Jegyzőkönyv vezető                           Jegyzőkönyv hitelesítő         Jegyzőkönyv hitelesítő 

 

 


